
 

 

Raiņa bulvāris 19-144, Rīga, LV-1586  lusp@lusp.lv 
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 Valdes sēdes  

PROTOKOLS 

Raiņa bulvārī 19, Rīgā 

23.10.2023 Nr. 1.4/23-VS-61 

Sēdes sākums: 17:40 

Sēdi vada: Eva Borska (Latvijas Universitātes Studentu padomes (turpmāk - LU SP) 

Priekšsēdētāja) 

Sēdi protokolē: Anete Patrīcija Raiskuma 

Sēdē piedalās:  

Eva Borska (LU SP Priekšsēdētāja) 

Eva Kiršteine (LU SP Sociālā virziena vadītāja) 

Rolands Baumanis (LU SP Akadēmiskā virziena vadītājs) 

Biroja darbinieki:  

Liene Eglīte (LU SP Koordinētāja sabiedrisko attiecību jautājumos) 

Laura Dace Pakalniete (LU SP Koordinētāja zinātnes jautājumos) 

Viesi: 

Arturs Atvars (LU ĶF) 
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Darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. Balsojums par E. Kiršteines 13.09. KS kavējuma attaisnošanu 

4. Par Gada balvas galvenā organizatora kandidāta pieteikuma pieņemšanu pēc termiņa 

5. KS izsludināšana 

6. NOM organizēšana 

7. Vizīte no Lielbritānijas (WONKHE) 

8. Senāta un vadības aktualitātes 

9. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

10. FSP un SSK aktualitātes 

11. Iknedēļas e-pasti 

12. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

 

1. Iesniegumi 

E. Borska: Informēju, ka esam saņēmuši iesniegumus. 

⎯ ID 297 – R. J. Zabolocka iesniegums par atkāpšanos no LU SP biedra amata; 

⎯ ID 298 – A. A. Čerņas iesniegums par atkāpšanos no amata; 

⎯ ID 299 – L. Šīrakas iesniegums par atkāpšanos no amata; 

⎯ ID 300 – Iesniegums par izmaiņām JF SP valdē; 

⎯ ID 301 – E. Kiršteines iesniegums par 13.09. KS kavējumu; 

⎯ ID 302 – Jauns ĶF SP LU SP biedrs; 

⎯ ID 303 – A. Krasiļščikovas pieteikums LU SP Gada balvas galvenā organizatora 

amatam; 

⎯ ID 304 – ĢZZF BSP kursu vecākie; 

⎯ ID 305 – FMOF SP budžeta grozījumi. 

2. DK apstiprināšana 

 

Izsludinātā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. Balsojums par E. Kiršteines 13.09. KS 

kavējuma attaisnošanu 

4. Par Gada balvas galvenā organizatora kandidāta 

pieteikuma pieņemšanu pēc termiņa 

5. KS izsludināšana 
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6. NOM organizēšana 

7. Vizīte no Lielbritānijas (WONKHE) 

8. Senāta un vadības aktualitātes 

9. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

10. FSP un SSK aktualitātes 

11. Iknedēļas e-pasti 

12. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un 

datumu 

 

 

E. Borska: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

3  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 

3. Balsojums par E. Kiršteines 13.09. KS kavējuma attaisnošanu 

E. Borska informē, ka ir saņemts iesniegums no E. Kiršteines par 13.09. KS kavējumu. 

Nepieciešams veikt balsojumu par kavējuma attaisnošanu. 

E. Borska: Aicinu balsot par E. Kiršteines 13.09. KS kavējuma attaisnošanu.  

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

3  0  0 

Lēmums: Attaisnot E. Kiršteines 13.09. KS kavējumu. 

4. Par Gada balvas galvenā organizatora kandidāta pieteikuma 

pieņemšanu pēc termiņa 

E. Borska informē, ka līdz pieteikumu iesniegšanas termiņam netika saņemts neviens 

pieteikums, bet pagājušajās brīvdienās tika saņemts viens pieteikums pēc termiņa. 

Nepieciešams veikt balsojumu par to, vai mēs šo pieteikumu pieņemam pēc termiņa 

izskatīšanai.  

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums? 

Jautājumu nav.  



4. lapa no 7 

 

E. Borska: Aicinu balsot par A. Krasiļščikovas pieteikuma pieņemšanu pēc termiņa.   

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

3  0  0 

Lēmums: Apstiprināt A. Krasiļščikovas pieteikuma pieņemšanu pēc termiņa.  

5. KS izsludināšana 

E. Borska informē klātesošos par diskusiju, kas notika ar senatoru kolēģiju. Nepieciešams 

lemt par KS izsludināšanu, kā arī pārskatīt DK iekļaujot tajā aktuālos punktus.  

Klātesošie diskutē par DK iekļaujamajiem punktiem. 

E. Borska: Vai kādam ir kāds komentārs? 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Es aicinātu KS datumu izlemt izsūtot anketu LU SP biedriem, jo spriežot pēc 

iepriekšējās pieredzes trešdienas nav piemērotākās dienas KS, jo daudzi LU SP biedri ir 

teikuši, ka šajās dienās nevar ierasties.  

E. Borska: Es neesmu īsti pret tavu piedāvājumu, bet problēma, ko tajā saskatu ir, ka ja mēs 

tagad liksim balsojumu, var gadīties, ka nesanāk izsludināt KS vismaz 2 nedēļas iepriekš un 

attiecīgi nebūtu iespējams vēlēt senatorus.  

R. Baumanis: Labi, tam es piekrītu, tad, lai paliek 8.11. un cerams, ka būs kvorums.  

E. Borska: Vai kādam ir vēl kāds komentārs pie šī? 

Komentāru nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par LU SP KS izsludināšanu 8. novembrī plkst. 18.45, Jelgavas ielā 

1. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

3  0  0 

Lēmums: Apstiprināt LU SP KS izsludināšanu 8. novembrī plkst. 18.45, Jelgavas ielā 1. 

6. NOM organizēšana 

E. Borska informē klātesošos par saņemto ziņu no LSA. Nepieciešams izvirzīt trīs pārstāvjus 

no katras AII SP, kas varētu piedalīties organizēšanā.  

Plkst. 17.49 sēdei pievienojās L. Eglīte.  
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E. Borska: Vai jums ir kādas idejas, ko un kā mēs varētu izvirzīt? 

R. Baumanis: Es domāju, ka visticamāk vajadzētu apvaicāties starp vadītājiem un LU SP 

biedriem, nezinu vai būs atsaucība, bet vismaz būtu vērts mēģināt. Vēl varētu mēģināt 

uzrunāt kādus, kas ir darbojušies LSA vai kas ir ieinteresēti iesaistīties LSA.  

Plkst. 17.51 sēdei pievienojas L. Runčis.  

E. Borska: Labi, nosūtīšu šo ziņu attiecīgajos čatos un tad turpināsim diskusiju par šo 

nākamajā nedēļā. Vai kādam ir iebildumi? 

Iebildumu nav. 

7. Vizīte no Lielbritānijas (WONKHE) 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis informē, ka ir saņēmis atbildi no organizācijas Wonkhe. Klātesošie tiek 

informēti par atbildes saturu.  

R. Baumanis: Šobrīd es gribētu ar jums izrunāt, kurā no ēkām mēs viņus uzņemam, kā arī par 

dienas plānu. Vai mēs iepazīstinot ar organizāciju iesaistām arī LU Vadību, vai mēs iesaistām 

LSA šajā, kā arī vai tiek aicinātas akadēmiskās mūžorganizācijas un vai plānā iekļaujam 

ekskursiju? 

E. Borska: Balstoties uz atbildi es teiktu, ka būtu vērts sazināties ar A. Mačtamu, lai saprastu, 

vai LSA un cik lielā apmērā plāno iesaistīties, un līdzīgi arī ar akadēmiskajām 

mūžorganizācijām, jo diemžēl viesu laiks ir ļoti ierobežots un kvalitatīvi atvēlētajā laikā būs 

ļoti grūti iekļaut visu informāciju par šo.  

Klātesošie diskutē par potenciālo pasākuma plānu.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim.  

R. Baumanis: Es sazināšos ar LSA un minētajām akadēmiskajām mūžorganizācijām par viņu 

plāniem sakarā ar šo pasākumu un tad skatīsimies kā mēs šo pasākumu varam organizēt.  

E. Borska: Vai kādam ir vēl kāds komentārs pie šī? 

Komentāru nav.  

8. Senāta un vadības aktualitātes 

E. Borska informē par šī brīža Senāta un vadības aktualitātēm. Vadības sēde notika diskusija 

par zinātnes popularizēšanu, skatīja jautājumus par tenūrprofesūru. Trešdien notiks Senāta 

komisiju kopsēde, kurā tiks skatīts fokusgrupu priekšlikums par konsolidāciju.  

E. Borska: Vai ir kāds jautājums pie šī? 

Jautājumu nav.  

9. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

E. Borska informē klātesošos par LSA un nacionāla līmeņa aktualitātēm. Iepriekšējā nedēļā 

notika IKZK sēde, kurā tika skatīti jautājumi saistībā ar augstskolu institucionālo 
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finansēšanas modeli un pilotprojektu ieviešanu. Šobrīd vēl joprojām nav skaidrības par to, 

kuras universitātes tad piedalīsies pilotprojektos. 4. novembrī notiks LSA domes sēde un 

nepieciešams arī atrast četrus delegātus uz to.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim.  

R. Baumanis: Es aicinātu laicīgi vienoties par to, kurš no mums uzrunā potenciālos cilvēkus, 

kas šo domes sēdi apmeklēs, lai tas notiktu laicīgi. Diemžēl pats es nevarēšu šo uzņemties.  

E. Borska: Es ievietošu ziņu VV čatā, lai FSP izvirza savus pārstāvjus līdz nākamajai VS un 

tad mēs laicīgi varēsim sagatavot deleģējumus. Vai kādam ir iebildumi? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Vai ir kāds jautājums pie šī punkta? 

Jautājumu nav.  

10. FSP un SSK aktualitātes 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis informē par FSP un SSK aktualitātēm. Šonedēļ notiks DF SP un FMOF SP 

iesvētības, savukārt, ĶF SP notiks potenciālo biedru seminārs. Šajā nedēļa FSP aktīvi 

darbosies pie vēlēšanu organizēšanas. Tikos ar SSK, šobrīd visi atsāk aktīvi darboties. Šobrīd 

viņi plāno rogaining pasākumu, kā arī volejbola turnīru, vēl tiek plānots arī spēļu vakars. 

Būs nepieciešama palīdzība no mums ar telpu rezervāciju, kā arī būtu nepieciešams pasūtīt 

pārtikas preces no EIS.  

E. Borska: Vai ir kāds jautājums? 

Jautājumu nav.  

11. Iknedēļas e-pasti 

E. Borska: Nepieciešams sagatavot e-pasta plānu, lūdzu aizpildiet to ar aktuālajām DG, 

norises vietām, formātiem un laikiem, lai tas būtu gatavs izsūtīšanai rītdienas laikā. 

12. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

E. Borska: Izsludinu nākamo valdes sēdi 30. oktobrī plkst. 17.00, hibrīda formātā Raiņa 

bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

3  0  0 

Lēmums: Apstiprināt kā nākamās valdes sēdes norises laiku 30. oktobri plkst. 17.00, un 

vietu hibrīda formātā Raiņa bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Plkst. 18.21 sēdes vadītājs pasludina valdes sēdi par slēgtu. 
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 sēdes vadītājs E. Borska 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 
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